
Zápis č. 3/2022 z jednání Školské rady Sportovního gymnázia Plzeň 

ze dne 6. září 2022 

 

Přítomni:   

Ing. Libor Picka - předseda školské rady, zastupitel Plzeňského kraje, zástupce za zřizovatele   

MUDr. Pavel Trůka - zástupce za zákonné zástupce žáků NG 

p. Jiří Dolejš -  zástupce za pedagogické pracovníky SG 

Mgr. Gabriela Egersdorfová - zástupce za pedagogické pracovníky SG 

 

Přizvaní hosté:  

Mgr. Roman Zarzycký - náměstek hejtmana pro oblast ekonomiky, investic a majetku PK 

Mgr. Milena Majerová - ředitelka školy  

Mgr. Lukáš Lintimer - zástupce ředitelky pro sportovní přípravu  

 

Omluveni:  

doc. PaedDr. Ilona Mauritzová, Ph.D. - zastupitelka Plzeňského kraje, zástupce za zřizovatele 

JUDr. Tomáš Tesař, Ph.D. - zástupce za zákonné zástupce žáků VG 

 

Zahájení jednání školské rady, přivítání všech zúčastněných - Ing. Libor Picka.  

 

Mgr. Milena Majerová, ředitelka školy, poděkovala za účast Mgr. Romanu Zarzyckému, že si 

udělal čas a přišel za zřizovatele školy PK školskou radu informovat o průběhu výstavby 

atletického tunelu. 

 

Školská rada projednala: 
1. Projekt výstavby atletického tunelu - stav ke dni 6. 9. 2022.  

Mgr. Roman Zarzycký, náměstek hejtmana pro oblast ekonomiky, investic a majetku 

PK, informoval členy školské rady o situaci v projektu výstavby atletického tunelu: 

- Termín předání stavby atletického tunelu je stanoven na 10. 11. 2022. 

- Stavební firma SMP vznáší požadavky na úhradu víceprací, které je třeba 

konkrétně zdůvodnit, doložit a dořešit.  

- Chybí ještě finance na některé další položky z vybavení, pan Mgr. Zarzycký 

informoval členy školské rady, že finance na dovybavení atletického tunelu 

v rozumné míře poskytne KÚ PK. Financování je třeba dořešit s JUDr. 

Havlíčkovou z KÚ PK. Možnost podání žádostí o individuální dotace související 

s rozšířením sportovní infrastruktury školy je nejpozději do konce září 2022. 

- Ředitelka školy Mgr. Milena Majerová informovala členy ŠR, že SG podá žádost o 

výpůjčku dokončené stavby atletického tunelu, aby škola mohla s majetkem 

nakládat a provozovat jej, jako je tomu v případě sportovní haly a školních budov.  

 

 

 

 

Školská rada projednala a schválila: 

1. Členové školské rady obdrželi k nahlédnutí v elektronické podobě organizační řád a 

dodatky do školního řádu pro nový školní rok 2022/2023, které byly všemi členy rady 

schváleny korespondenční formou – per rollam. Veškeré změny oproti minulému roku 

jsou v dokumentu vyznačeny červeně. 



 

Školská rada dále projednala: 

 

2. Ředitelka školy Mgr. Milena Majerová informovala členy ŠR o zamýšleném zákazu 

používání mobilních telefonů během celého vyučování včetně přestávek na nižším 

gymnáziu ve třídách sekunda a tercie. Na základě doporučení ŠR bude tento záměr 

diskutován nejprve se zákonnými zástupci výše uvedených tříd během třídních aktivů 

v listopadu 2022.  

 

3. Ředitelka školy Mgr. Milena Majerová informovala ŠR o účasti SG v projektu Plánu 

obnovy a podpory z prostředků EU, který je určen pro žáky závěrečných ročníků jako 

příprava k maturitní zkoušce, ale účastnit se mohou i žáci nižších ročníků. Prostředky 

budou využity na financování dobrovolného individuálního nebo skupinového doučo-

vání nad rámec běžné výuky s cílem vyrovnat dopady pandemie.  

 

4. Ředitelka školy Mgr. Milena Majerová informovala členy ŠR o pomoci žáků SG ukra-

jinským dětem při výuce češtiny v SVČ Radovánek v období od února – srpna 2022.   

 

 

5. Výroční zpráva za školní rok 2021/2022 bude schvalována korespondenční formou – 

per rollam. 

 

 

Termín dalšího jednání školské rady SG byl předběžně stanoven na listopad 2022.  

 

  

Zapsala: Mgr. Gabriela Egersdorfová 

 

 

V Plzni dne 7. 9. 2022  


